
Zápis 
 

z 35. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 17. 12. 2019 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 19 (z toho tři členové senátu dorazili během zasedání) 
 
Omluveni: Ing. Aubrecht, Ing. Bindzar, Ing. Dragoun, doc. Uhlík, doc. Saidl 
Hosté: Ing. Chválná, prof. Pospíšil, prof. Matějka, prof. Melzoch, prof. Kotrba, Ing. Kinzlová, 
prof. Bělohlav, noví senátoři pro další funkční období z AS VŠCHT Praha a fakultních senátů 
 
Program zasedání Akademického senátu konaného dne 17. 12. 2019 

1. Schvalování návrhu střednědobého výhledu rozpočtu 
2. Rekapitulace 8 let funkčního období prof. Melzocha  
3. Generel 
4. Různé 

a) Informace z kolegia rektora 
 

Program jednání schválen (hlasování pro-proti-zdržel 16  – 0 – 0) 
Po schválení dorazila Ing. Hoskovcová. 
 
 
Ad 1. Schvalování návrhu střednědobého výhledu rozpočtu 
Kvestorka seznámila AS s návrhem střednědobého výhledu rozpočtu pro rok 2020 – 2021. 
Návrh byl zveřejněn akademické obci v zákonem daném předstihu. 
 
Usnesení: Senát schvaluje návrh střednědobého výhledu rozpočtu pro roky 2020 - 2021. 
Hlasování: 17– 0 – 0  
 
 
Ad 2. Rekapitulace 8 let funkčního období prof. Melzocha  
Prof. Melzoch vystoupil před senátem a zhodnotil své funkční období 2012-2019. Připomněl 
prorektory, kteří s ním spolupracovali. Následně shrnul organizační změny a vznik nových 
pracovišť Dále zmínil významné úspěchy, například získání institucionální akreditace, 
úspěšnou realizaci projektů v rámci OP VVV, vybudování Technoparku, projekt excelentních 
týmů, získání táborové základny Běstvina či vyřešení problému pronajatých prostor ČVUT 
v budově B. Rozsáhlá byla i stavební činnost, např. rekonstrukce jídelny Zikova, zřízení 
dětského koutku, rekonstrukce poslucháren a laboratoří a prostor rektorátu, rekonstrukce 
fasád, rekonstrukce historické knihovny, prostor CISu, uhelny a spojovacích můstků (právě 
probíhá). Prof. Melzoch následně zhodnotil vývoj stavu studentů, pedagogů a vědeckých 
pracovníků či ekonomických ukazatelů během funkčního období. Na závěr popřál celé VŠCHT 
úspěšné nastávající období. 
 
Předseda senátu poděkoval prof. Melzochovi za projev a za dlouholeté působení ve funkci a 
všem prorektorům včetně paní kvestorky.  



 
(V průběhu tohoto projevu přišla Ing. Vodičková, AS je v počtu 18). 
 
 
Ad 3. Generel 
Prof. Pospíšil představil Generel rozvoje VŠCHT Praha zpracovaný vedením školy v průběhu 
posledních několika let. Součástí generelu je vize rozvoje školy v pedagogické a výzkumné 
oblasti, v oblasti spolupráce se zahraničím a rozbor obecného rozvoje fakult včetně 
personálních potřeb. Důležitou součástí Generelu je oblast výstavby, kde jsou definovány 4 
etapy s investicí 2,6 miliardy korun.  V rámci přípravy generelu byla provedena kontrola 
požární bezpečnosti budov. Mezi další možné rozvojové aktivity bylo uvedeno 1. Centrum 
pro vysokoteplotní zpracování materiálů; 2. Rozšíření portfolia VŠCHT o studium žádaných 
mezioborů (ekonomika, právo, učitelství); 3. rozšíření a zkvalitnění stravovacích kapacit. 
 
(V průběhu projednávání bodu 3 přišel Ing. Med a odešli doc. Lovecká, Ing. Březina, prof. 
Slavíček, Ing. Stiborová; AS je v tuto chvíli v počtu 15). 
 
 
Ad 4. Různé 

a) Informace z kolegia rektora 
- 3 000 m2 pozemku na kulatém náměstí bylo zapsáno do katastru nemovitostí; 
vlastníkem je VŠCHT. 
- Roste počet studentů pobírajících prospěchová stipendia - svědčí o vzrůstající 
kvalitě výuky. 
- Probíhá výběr členů Mezinárodního evaluačního panelu. 
- Laboratoře biochemie - v rámci společného základu se připravuje vybavení 
těchto laboratoří (paní kvestorka informovala o plánovaných investicích, které 
budou na pořadu dalšího zasedání senátu). 

 
Příští zasedání bude 14. 1. 2020. 

 

Zapsala: Ing. Iva Pospíšilová                                      Za správnost: prof. Ing. Radek Cibulka, Ph.D. 
 
 
 
 
 


